



粵語主日崇拜

2024年10月27日上午11:00

本年度教會主題《彼此相顧, 激發愛心》來 10:24

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 90:1-2, 12〉	主席
讚美詩	〈求主大君王來臨〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
禱告		牧者

【恭聆主道】

讀經	〈傳 12:1, 11-14〉	主席
證道	〈不枉此生〉	繆詠堂傳道
詩歌	〈靠近主心懷〉	領詩/會眾
奉獻禱告		主席

【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	下主日
主席	郭成耀	梁英卓
講員	繆詠堂傳道	郭穎昌傳道
司琴	夏馮慧賢	夏馮慧賢
領詩	黃國強	張建文
司事	陳愛娣, 譚歐陽婉君	梁金若蕙, 梁陳瑞優
	呂明華	梁俊密
影音	Scarlet Cheng, 譚志華	黃凱榮, 趙翰頤
11月份主餐襄禮		
梁英卓, 譚歐陽婉君, 梁俊密		

国語主日崇拜

2024年10月27日上午9:30

本年度教會主題《彼此相顧, 激發愛心》來 10:24

【口唱心和赞美上帝】

序乐		安靜默禱
宣召	〈诗篇 95:6-7〉	主席
同心感恩		主席
会众赞美		会众
祷告/主祷文		刘春妍传道

【虚心受教敬拜上帝】

读经	〈约 6:1-15〉	主席
信息宣讲	〈仅仅五饼二鱼〉	于晨曦传道
回应诗歌	〈再一次〉	

【关怀互爱见证上帝】

奉献祷告		主席
祝福		刘春妍传道
三一颂		会众
安静默禱		会众
家事分享		刘春妍传道

【崇拜后】主日学, 短祷告

崇拜事奉配搭		
	本主日	下主日
主席	吴海宾	何彤
讲员	于晨曦传道	郭穎昌传道
领诗	朱春风	何彤
圣餐司事	-	张光裕
招待	武玉金	朱静贤
儿童	王爱琴, 刘悦	王继明, 许荣
灯光影音	蔡敏燕	张绍亮

周五国语团契节目

11月1日, 没有国语团契, 父母讲座

教牧同工 Pastoral Team

夏永康傳道/Pastor Albert Ha 粵語事工 Cantonese Ministry
 韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry
 刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry
 陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister
 彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:30am	上午 11:00am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 11:00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (Zoom)
 帳號: 846 1728 6280, 密碼: 10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄弟 Seniors)
 隔週二上午 10:00am Alternate Tue
 迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午 1:30pm Alternate Sun
 以勒團 Jireh(中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri
 以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)
 週日下午 12:30pm Sun
 以馬內利團 Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pm Tue

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Nehemiah (Adults) 1:15pm 1st Sun
 Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri
 RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
 AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
 國語團契 Mandarin Fellowship 週五晚上 7:30pm Fri

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

EM Sunday Worship

October 27, 2024 at 9:30 AM

Church Theme “CARE FOR THE ONE”
2024 Hebrews 10:24

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

Care for the One

Hebrews 10:24; 1Thessalonians 5:23

Speaker: Pastor Michael Welbers

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week: Sheldon Kotyk



Connect with Us

tinyurl.com/rcmbc-em-connect

Stay informed about ministries/events,
request prayer, and more.

ANNOUNCEMENTS

1. EM will be hosting a **Worship Night** this Saturday, November 2 from 5 - 9 PM. Join us for dinner and an evening of praise, worship, sharing and prayer. All are welcome! Today is the deadline. Please register with Auntie Brenda (\$10 per person).
2. Join our **EM Prayer Gathering** on Nov 3rd at 12:15pm in Room 204.
3. **2024 Missions Month:** This November, we are hosting 4 guest speakers on the topic of *Missions @ Home*. Come learn about how to live out your faith and make an impact for Christ in school, at work, and online.
4. **On November 24, we will host an Appreciation Lunch** for all coworkers in our various ministries. We want to give glory to God and recognize your hard work and thank you for all you've done for our church! Each fellowship and department, please give to the pastors the names of your coworkers who can join.
5. **Daylight Saving Time** will end this Saturday (Nov. 2nd). Clocks are to be turned backward one hour the night before.
6. Due to limited office space and safety concerns, **children are not allowed in the Church Office at any time** without adult supervision. Stationary will be provided in the library and all are welcome to use these responsibly.
7. **Awana:** We are having our **2nd Parent Support Group meeting this Friday** and will continue the discussion on wise child rearing in the light of Proverbs. All are welcome to join. Do remember our regular Awana Club meetings on Friday evening 7:00-8:55. Registration is open throughout the year. Please invite and encourage families with kids to join.
8. **Samaritan's Purse Christmas Shoeboxes** campaign has begun. You may pick up the shoeboxes from our church's office. Please return the gift-filled boxes before Nov. 17th and also attach a \$12 donation for each shoebox. If you are interested in participating, please contact Ivy Pang, Cathy Leung, Alice Wong or Pastor Theresa Liu.

教會事工

1. 張劉碧亭姊妹與神學院課程小組於今天下午 2:00-3:30 在本堂主領一個粵語座談會，題目：「探討在教會成年人與青少年溝通的竅門」歡迎大家參加。
2. 十一月份是本堂的宣教月，我們會邀請不同的講員分享職場宣教信息，願主藉著信息激勵我們遵行福音廣傳的大使命。更為個人和講員信息禱告。
3. **同工感謝午餐會將於 11 月 24 日舉行。**感謝神賜予同工們各樣恩賜彼此聯結建造教會，讓我們藉著一起用餐、交流、感謝同工們同心的侍奉，將榮耀歸於神！各團契和部門，請將參加的人數告知牧者。
4. **冬令時間將於下主日(11 月 3 日)開始**，請於本週六(11 月 2 日)睡前把時鐘撥慢一小時。
5. 由於辦公室空間有限及安全考量，在沒有成人監督的情況下，**兒童在任何時間都不得進入教會辦公室。**圖書館會提供文具，歡迎大家負責任地使用。
6. **Awana:**我們在本週五兒童聚會時間，有**第二次家長支持小組**，並且繼續根據箴言書討論如何有智慧養育子女的系列，歡迎大家參加。別忘記我們定期在星期五晚上 7:00-8:55 舉行的 **Awana** 聚會，全年開放報名。請邀請並鼓勵有孩子的家庭加入。
7. **撒瑪利亞聖誕鞋盒運動**已開始，請有意參與的會眾，可以到教會領取鞋盒，放滿簇新禮物後連同 \$12 於 11 月 17 日前交回教會，詳情請與彭平原姊妹，梁陳瑞優姊妹，黃愷恩姊妹或劉春妍傳道聯絡。
8. 今個星期五有 **AWANA**，今天崇拜後請各位弟兄姊妹幫忙把椅子疊起移去左右兩旁，並且將禮堂外面雜誌架等物件搬回到禮堂或儲物室。

上週崇拜出席人數

Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 64 人	cSS 兒童主日學 30 人
EM 英語 38 人	SCP 主日兒童節目 14 人
MM 國語: 26 人 (Zoom 2 人)	Awana (10/18) 35 人
MCP 主日兒童節目 11 人	